
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 7. november 2022 

Lokale: Fussingsvej 

Deltagere: 

Fmd. Marianne Blomstrøm (Afd. Fussingsvej) 

Næstfmd. Carina Lindberg Nielsen (Afd. Fussingsvej)  

Mette Teglhus (Afd. Lindvigsvej) 

Vakant (Spec. Afd.) 

Jeanette Gjørret (Afd. Kildegade) 

Eva Olsen (afd. Fussingsvej) 

Roussel (Elev fra Fussingsvej) 

Vakant  Elev fra Lindvigsvej) 

Audrey (Elev fra Kildegade) 

Betina Vium Andersson (Medarbejder) 

Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 

Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 

Katja Andersen (Ledelse)  

Tanja Ebbestrup (Ledelse) 

Gæst: Lisbeth Torfing, formand SUU-Udvalget og Henrik Kallestrup, Skolechef 

Afbud: Tanja Ebbestrup 

Fraværende uden afbud: Jeanette Gjørret, Roussel og Audrey 

 

Punkt 1 Velkomst og dagsorden kl. 17.00-17.05 

a) Velkomst ved Formand Marianne Blomstrøm 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

Dagsorden blev godkendt 

 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.05-17.20  

ved Elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 

Elevrådsrepræsentanterne orienterer 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

Punktet udgik, da elevrådet ikke var tilstede. 

 



 

  Side 2 

Punkt 3 Godkendelse af principper kl. 17.20-17.30 

ved Formand Marianne Blomstrøm 

Bilag er udsendt før dagsordenen 

a) Principper for Mobiltelefoner 

b) Godkendelse af forretningsorden   

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

 

Punkt 4 Drøftelse af den politiske proces om HBS kl. 17.30-18.30 
(lukket punkt) 

ved Formand Marianne Blomstrøm  

Princippet og forretningsordenen blev godkendt. 

 

Pause 18.30 – 18.50 

 

Punkt 5 Efterbehandling af drøftelse om politisk proces kl. 18.50-
19.30 (lukket punkt) 

ved Formand Marianne Blomstrøm  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

 

Punkt 6 Orientering fra ledelsen og formanden kl. 19.30-19.40 

ved Skoleleder Katja Andersen 

a) Tilbagemelding fra ”Sammen om folkeskolen” 

Der var forskellige tilbagemeldinger afhængigt af hvilket bord man havde siddet ved, 

men alle var enige om, at det var relevante emner, der blev drøftet. SB-formanden 

oplevede sig positivt mødt af særligt Anette S. Jensen fra SUU-udvalget. Alle var enige 

om, at Horsens Kommune har et fantastisk Børnebyråd, der imponerede med deres 

tanker omkring folkeskolen og fremtiden. 

b) Status stillingsopslag 

Der er godt run på lederstillingen til LIN/KIL, og der har været motiverede ansøgere 

både til Åbent Hus og via opkald. Stillingen til leder for specialafdelingen opleves knap 

så stor interesse.  

c) Andet 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

 

Evt. kl. 19.40-19.45 

Der har været en forespørgsel ift. skolefotos og hvem der anvendes til dette. Punktet sættes 

på til drøftelse på næste Skolebestyrelsesmøde 

 



 

  Side 3 

Henvendelser kl. 19.45 - 20.00 

Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  

 

Næste møde  

Mandag d. 12. december kl. 17.00 på Kildegade   


